
Protokoll fra styremøte SBF  
Dato: Onsdag 19. juni 2024  
Møte: 5 - sesong 2023/24  
Sted: Hjemme hos Anders 
Tid: 17:00 – 19:30  
 
Til stede: Anders, Ray, Finn Morten, Harald og Bent 
Forfall:  
 
Møteleder: Ray 
Referent: Bent  
 
  1. Godkjenning av innkalling og referat (alle) 
  2. Økonomi (Finn Morten) 
  3. Nytt fra klubbene (Anders og Ray) 
  4. Evaluering av Supportercupen (Anders og Ray) 
  5. Håndboka 2024 (Bent) 
  6. Groundhopping (Bent) 
  7. Hjemmesiden/Facebook (Anders, Bent og Ray) 
  8. Samarbeidspartnere (Harald, Anders og Ray) 
  9. SBF fremover (Harald og Ray) 
10. Aktiviteter SBF (Ray) 
11. Eventuelt (alle) 
 
 
1. Møteinnkalling godkjent. Styret gikk igjennom oppfølgingspunktene fra forrige styremøte. 

 
2. Finn Morten presenterte regnskapet pr 17. juni. I delregnskapet for Supportercupen er 

det kun leie av Hundsund kunstgress som vi ikke har fått faktura for. Avtalen med 
Snarøya Sportsklubb er at SBF skal betale 18.000,- for leien. Forslag fra Bent om vi 
burde endre regnskapsåret slik at det følger fotballsesongen og avsluttes 31. juli 
istedenfor 30. september som i dag. Tanken er at det ville ha gitt en bedre oversikt 
spesielt i forhold til fakturering av samarbeidspartnere. Resten av styret var positive til 
forslaget.  En endring av regnskapsår må inn i vedtektene og styret må komme med et 
forslag på årsmøtet.  

 
3. Ray følger kontinuerlig med på aktiviteten i supporterklubbene. På generelt grunnlag er 

det lavere aktivitet i sesongen 2023/24 enn tidligere. SBF har mottatt trykte 
medlemsblader fra 15 supporterklubber i sesongen 2023/24. Det er meget lavt 
aktivitetsnivå i mange supporterklubber og følgende fem står i fare for å ikke bli innstilt til 
medlemskap på årsmøtet: Brighton, Burnley, Cardiff, Kidderminster og AFC Wimbledon.  

 
4. Styret har mottatt utelukkende positive tilbakemeldinger om årets arrangement. Til neste 

år må styret sikre en mer detaljert avtale med Snarøya Sportsklubb om praktisk 
gjennomføring. For første gang på lenge var det tre alvorlige skader, men dette ble 
meget godt håndtert av helsepersonell. Veteranturneringen (for spillere over 40 år) ble 
godt mottatt og flere av deltakerlagene vil vurdere å bli med neste år.  

 
5. Bent ga en status for årets håndbok. Alle artiklene med unntak av Supportercupen er 

ferdigskrevet og arbeidet med å sette håndboka har startet. Målsettingen er å ferdigstille 
håndboka i PDF-format innen utgangen av juni. Ray har vært i kontakt med noen aktuelle 
trykkerier om et lite opplag og styret enige om at 100 eksemplarer er tilstrekkelig. 
Formatet på håndboka vil bli tilsvarende som i fjor, men det vil bli færre og lengre artikler. 
Styret enige om å kun benytte private bilder i årets utgave av rettighetsmessige årsaker.  

 



6. Bent har klargjort www.banehopper.com for kommende sesong. Informasjon om nye 
baner er lagt inn og de som utgår er tatt ut. Alle som nådde milepælen med besøk på de 
92 banene i de fire øverste divisjonene i England, vil motta et diplom fra SBF.  
 

7. Selv om antall nyheter på hjemmeside og Facebook har økt den siste tiden, kan vi aldri 
gode nok på dette og arbeidet må fortsette. Informasjon om antall medlemmer pr 
supporterklubb er oppdatert, men nedlagte klubber må fjernes. Sheffield Wednesday må 
flyttes fra samarbeidsklubb. Informasjon om årets kåringer må oppdateres.   

 
8. Harald har laget en standardkontrakt som skal brukes til alle samarbeidsavtaler. Ray, 

Anders og Harald gikk igjennom status for sine respektive avtaler. Viaplay ønsker en 
forlengelse av nåværende avtale, men satte som et krav om at SBF må bli mye flinkere til 
å legge ut nyheter og aktuell informasjon på Facebook og hjemmeside. Harald har til fått 
en avtale med Bergen Sportsreiser som venter på signering. Fotballreiser.no ønsket ikke 
å fortsette samarbeidet med SBF. Fakturaer til samarbeidspartnere må sendes ut så 
raskt som mulig.  

 
9. Som tidligere informert så tar ikke Ray gjenvalg som leder på årsmøtet i november, men 

han vil fortsette i styret. Harald meddelte at han av tilsvarende årsaker heller ikke er 
aktuell som leder. Alle styremedlemmene stiller imidlertid til gjenvalg. Det er fortsatt 
enighet om at det trengs nytt blod inn styret og jobben med å få inn to nye 
styremedlemmer fortsetter. Oppfølging: Harald skriver et notat til valgkomiteen med 
forklaring på nåværende situasjon og Anders legger ut stillingsannonsen på 
hjemmesiden på nytt.  

 
10. Styret enige om å legge ytterligere aktiviteter som eksempelvis quizkvelder på is akkurat 

nå. 
 

11. Neste styremøtene er berammet til fredag 6. september på hytta til Harald med 
overnatting til lørdag. Styret enige om å gi 5.000,- av overskuddet fra Supportercupen til 
Barnekreftforeningen. SBF har mottatt et krav på 6.500,- for bruk av forsidebilde på 
fjorårets håndbok. Grunnet manglende dokumentasjon på tillatelse og rettigheter, ble 
styret enige om å betale kravet og fjerne linket til håndboka på hjemmesiden. 


